

Artemisia Combination

100 capsules, Herbal Combination, Stock No. 787-6

Artemisia Combination is an herbal intestinal parasite cleanser containing the powerful “exterminating” benefits of mugwort (*Artemisia vulgaris*) and wormwood (*Artemisia annua*).

Did you know?

Several types of parasitic worm and their larvae can live inside human intestines, blood, the lymphatic system, bile ducts, or organs, such as the liver. Worms are more common than many people realize, and can live within the system for years without a person realizing it. Worms can cause severe reactions, including chronic and debilitating illnesses.¹

NSP Advantage

100 capsules. Herbal combination.

Ingredients: 425 mg combination of elecampane (*Inula helenium*) root, mugwort (*Artemisia vulgaris*) herb, cellulose, spearmint (*Mentha spicata*) herb, turmeric (*Curcuma longa*) root, ginger (*Zingiber officinale*) root, garlic (*Allium sativum*) bulb, clover (*Eugenia caryophyllata*) flower buds, wormwood (*Artemisia annua*) herb, magnesium stearate, and silicon dioxide.

Recommendation: Take two capsules with a meal three times daily.

1. Monte, Tom, *The Complete Guide to Natural Healing*, A Pedigree Book, 1997, page 386..

Features & Benefits

- Artemisia has traditionally been used to expel parasites and worms, to improve digestion and elimination, and to relieve abdominal cramping. Traditional uses of some of the other ingredients in this formula include:
- Wormwood – a nervine tonic useful in digestive difficulties.
- Mugwort – used to alleviate nervous conditions. Mugwort has been used traditionally to stimulate the secretion of gastric juices and to relieve flatulence and feelings of distension.
- Spearmint – a stimulant, carminative and antispasmodic herb used for indigestion.
- Turmeric has been used traditionally as an anti-inflammatory and to relieve stomach complaints such as nausea, cramping and flatulence.
- Ginger – used to provide relief from nausea and dyspepsia; a stimulant and carminative herb. Also helps relieve digestive upsets/disturbances including flatulence, spasm indigestion and constipation.
- Garlic – valued for its antibiotic properties. Garlic helps treat bacterial and fungal infections and helps maintain cardiovascular health.

Artémise, Combinaison d'

100 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 787-6

La combinaison d'artémise est un nettoyeur intestinal de parasites à base d'herbes contenant de puissants bienfaits d'"extermination" grâce à l'aunée (*Artemisia vulgaris*) et l'armoise (*Artemisia annua*).

Saviez-vous que?

Plusieurs types de vers parasitiques et leurs larves peuvent vivre à l'intérieur des intestins, du sang, du système lymphatique, des conduits de la bile ou des organes tels que le foie. Les vers sont plus communs que les gens ne le réalisent et ils peuvent vivre à l'intérieur du corps pendant des années sans qu'on ne le réalise. Les vers peuvent causer des réactions sévères, y compris des maladies chroniques et débilitantes.¹

Avantages NSP

100 capsules. Combinaison d'herbes

Ingrédients: Un mélange de 425 mg de racine d'aunée (*Inula helenium*), armoise (*Artemisia vulgaris*), cellulose, menthe verte (*Mentha spicata*), racine de curcuma (*Curcuma longa*), racine de gingembre (*Zingiber officinale*), bulbe d'ail (*Allium sativum*), boutons de fleurs du giroflier (*Eugenia caryophyllata*), armoise annuelle (*Artemisia annua*), stéarate de magnésium et dioxyde de silice.

Mode d'emploi: Prendre deux capsules au repas trois fois par jour.

1 Monte, Tom, The Complete Guide to Natural Healing, A Pedigree Book, 1997, page 386.

Caractéristiques et Bienfaits

- L'aunée a été utilisée traditionnellement pour éliminer parasites et vers, pour améliorer la digestion et l'élimination, et pour soulager les crampes abdominales.

Les emplois traditionnels des autres herbes de cette formule incluent:

- L'armoise annuelle – un tonique nervin utile en cas de troubles digestifs.
- L'armoise – utilisée pour soulager les conditions nerveuses. Elle a été utilisée traditionnellement pour stimuler la sécrétion des sucs gastriques et pour soulager la flatulence et la sensation de distension.
- La menthe verte – une herbe stimulante, carminative et antispasmodique utilisée en cas d'indigestion. Le curcuma a été utilisé traditionnellement comme anti-inflammatoire et pour soulager les affections stomacales telles que nausée, crampes et flatulence.
- Le gingembre – utilisé pour soulager la nausée et la dyspepsie; une herbe stimulante et carminative. Il aide aussi à soulager les dérangements tels flatulence, indigestion spastique et constipation.
- L'ail – apprécié pour ses propriétés antibiotiques. L'ail aide à traiter les infections bactériennes et fongiques et à préserver la santé cardiovasculaire.